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Mgr. Pristáš: 
Chcel by som sa opýtať na plaváreň, v akom je stave. Všimol som si, že zo severnej strany sú 
vymenené plastové okna. Ten príspevok, ktorý sme dostali z Úradu vlády, tých 432 tis., či 
teda už je celý minutý, čo sa urobilo, v akom stave to je a taktiež ako mesto postúpilo 
o získavaní financií na tu rekonštrukciu plavárne, ktorá má byť v celkovej hodnote minimálne 
2 mil. eur. 
 
PhDr. Čižmár: 
Tá suma 2 milióny bola orientačná na základe otázky, ktorá padla na verejnom zhromaždení 
a odpovedal na ňu pán architekt Panda. 
Čo sa týka plavárne a prác, ktoré sa realizujú. Áno, realizujú sa na severnej strane, v severnej 
časti a momentálne aj strešnej časti, čo súvisí aj so statikou tohto priestoru. Suma zatiaľ nie je 
prečerpaná, postupuje sa v súlade s plánom, ktorý bol prejednaný s realizátorom týchto prác. 
Čo sa týka získavania ďalších prostriedkov na dokončenie rekonštrukcie zatiaľ takéto výzvy 
na čerpanie prostriedkov zdrojov európskej únie nie sú zverejnené, ani nie sú zatiaľ 
ponúknuté na podávanie žiadosti. Ak bude takýto záujem aj zo strany, či už obyvateľstva, 
alebo vás poslancov, tak je možnosť aj tá, aby mesto využilo svoje prostriedky, ktoré 
momentálne má v prebytku, resp. ako rezervné, pretože tých je takisto pomerne dostatok na 
to, aby sa dali použiť na tento účel. Ak je takáto všeobecná požiadavka zo strany verejnosti 
a samozrejme aj vás poslancov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


